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          Protokół  z Protokół  z Komisji Edukacji Kultury i Sportu Komisji Edukacji Kultury i Sportu 

z dnia 9 grudnia  2019 r. z dnia 9 grudnia  2019 r. 

 Prowadzący obrady: Przewodniczący Komisji Andrzej Mentel 

 Porządek Komisji zgodny z planem pracy 

1. Analiza realizacji wniosków Komisji za 2019 rok

2. Opiniowanie materiałów sesyjnych

3. Zatwierdzenie planu pracy Komisji na 2020 rok

4. Sprawy bieżące    

 Czas trwania posiedzenia  od 16.00 – 16.20

 Frekwencja Radnych: zgodnie z lista obecności Obecnych    7z 7 

 Zastępca Burmistrza Beata Zawiał 

 Naczelnik Wydziału Edukacji i Polityki Społecznej Elżbieta Bazańska – Wolska 

Przebieg obrad: 

Przewodniczący Andrzej Mentel – witam wszystkich zgromadzonych na posiedzeniu komisji 

Ad 1 Analiza realizacji wniosków Komisji za 2019 rok

Przewodniczący Andrzej Mentel – wniosków komisja nie wypracowała wszystkie kwestie były rozwiązywane

na bieżąco. 

Ad 2. Opiniowanie materiałów sesyjnych

Projekt Nr 175

w  sprawie:  w  sprawie  określenia  średniej  ceny  jednostki  paliwa  w  Gminie  Czeladź  w  roku  szkolnym

2019/2020

Elżbieta Bazańska – Wolska –  przygotowany projekt uchwały został wywołany zmianami w prawie oświato-

wym . Zmianie ulegają zasady zwrotu kosztów rodzicom dowożącym dzieci do szkół. Dawniej było zwrot ry -

czałtowy, który był równowartością jak za bilet miesięczny adekwatnie do miejsca, ustawodawca zobowiązał

nas  do ustalenia średniej ceny jednostki paliwa raz na rok szkolny. Podjęcie uchwały jest wymagalne. 

Przewodniczący Andrzej Mentel – cena benzyny , czy ropy mogłaby ulec zmianie, kiedy do jakiej wartości ta

cena, którą przyjmujemy będzie obowiązywać. Czy my możemy to zmieniać dostosowując się do cen. Elżbie-

ta Bazańska – Wolska  ustawodawca zobowiązał  nas  do  ustalenia średniej  ceny na dany rok szkolny  

i ta cena obowiązuje na cały rok szkolny . 
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Zastępca Burmistrza Beata Zawiła – z ryczałtu płacimy za bilet miesięczny,  a ceny biletów tez się zmieniają 

w ciągu roku. 

Małgorzata Chojnacka – czy są kilometry? 

Elżbieta Wolska – Bazańska  - narzuca skomplikowane procedury, możemy płacić za drogę tam i z powrotem

lub cztery kierunki jeśli rodzic nie pracuje .  To kolejne skutki finansowe dla gminy . 

Wynik głosowania: 

Głosów „Za”- 7

Głosów „Przeciw” – 0

Głosów „Wstrzymujących się” -0 

Obecnych na sali w trakcie głosowania – 7

Ad 3  Zatwierdzenie planu pracy Komisji na 2020 rok

Przewodniczący Komisji Andrzej Mentel – czy są uwagi do planu pracy ? brak 

Projekt Nr 167

w sprawie przyjęcia ramowego planu pracy Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Rady

Miejskiej w Czeladzi na 2020 rok 

Przewodniczący Andrzej Mentel - 
Wynik głosowania: 

Głosów „Za”- 7

Głosów „Przeciw” – 0

Głosów „Wstrzymujących się” -0  

Obecnych na sali w trakcie głosowania – 7

Ad 4 Sprawy bieżące 

Janina Wcisło – mam pytanie od pań księgowych w sprawie wysługi , nagroda jubileuszowa , czy może jakieś

spotkanie z tymi paniami, żeby im na  wszystkie pytania udzielić odpowiedzi 

Zastępca Burmistrza Beata Zawiła  – spotkanie było i drugiego spotkania już nie planujemy. Na te i inne

pytania panie potrzymały odpowiedzi. 

 Przewodniczący Andrzej Mentel po wyczerpaniu porządku zamykam posiedzenie komisji

Przewodniczący Komisji Edukacji, 

Kultury i Sportu 

 

   Andrzej Mentel 
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W załączeniu:

Lista Obecności 

Protokół napisano dnia  ………… 

Protokolant: Joanna Kwarciana

Protokół umieszczono w BIP ……………
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